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Z á p i s 

.  
z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví konaného dne 21.12. 2023 

ve Vodochodech od 9.00 hodin 
 

Přítomní delegáti: Obec Klíčany   -  Prášková Jana 
   Obec Veliká Ves  -  Kovářík Petr    

Obec Vodochody                 -           Veselý Josef   
Obec Máslovice  -  Sýkorová Vladimíra  
Obec Větrušice                       -          Růžičková Jana  
Město Klecany  -           Kurhajec Ivo 
Město Odolena Voda  -  Prášil Ondřej 
Obec Postřižín                       -           Fojtů Radim 
Obec Panenské Břežany - Hakauf Martin 
    

                                  
Omluveni:   Obec Kozomín                  -           Koukolíček Petr 
    

       
Hosté:   ICProjekty s.r.o.  -  Cucová Iva, Cuc Petr 
    
 
Předsednictvo svazku: pí. Sýkorová Vladimíra, p. Kurhajec Ivo, p. Bačina Ondřej (oml.)                               
      
Program: 
1. Zahájení  
2. Volba orgánů 
3. Rozpočtové opatření č. 3 
4. Příkaz k provedení inventarizace za rok 2023 
5. Schválení rozpočtu svazku na rok 2024 
6. Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření svazku 
7. Informace k projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví 
8. Různé 

Kontrola přítomnosti delegátů svazku Dolní Povltaví, dnešní jednání je usnášeníschopné, 
každá obec má jeden hlas, celkem 9 hlasů.  
 
1. Zahájení 
Pan Ivo Kurhajec přivítal hosty a delegáty sněmu, seznámil zástupce obcí s programem 
jednání na základě zaslané pozvánky a požádal přítomné o případné doplnění.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje program jednání v souladu s pozvánkou.  
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0  
Usnesení 1/10/2023 schváleno 
 
2. Volba orgánů sněmu (předsedajícího, zapisovatele, ověřovatelů) 
Na základě návrhu předsednictva svazku je za předsedajícího sněmu navrhován pan Ivo 
Kurhajec (dále jen předsedající), ověřovateli pan Petr Kovářík a Ondřej Prášil, zapisovatelkou 
paní Iva Cucová.  
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Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje za předsedajícího sněmu pana Ivo Kurhajce, 
ověřovateli pana Petra Kováříka a Ondřeje Prášila, zapisovatelkou paní Ivu Cucovou. 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0   
Usnesení 2/10/2023 schváleno. 
 
3. Rozpočtové opatření č. 3 
Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici návrh Rozpočtového opatření č. 
3. K návrhu nebyly vzneseny žádné dotazy. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje Rozpočtové opatření č. 3. 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0   
Usnesení 3/10/2023 schváleno. 

 
4. Příkaz k provedení inventarizace za rok 2023 
Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici návrh Příkazu k provedení 
inventarizace za rok 2023. K návrhu nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje Příkaz k provedení inventarizace za rok 2023. 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0   
Usnesení 4/10/2023 schváleno. 

 
5. Schválení rozpočtu svazku na rok 2024 
Předsedající konstatoval, že návrh rozpočtu svazku obcí Dolní Povltaví na rok 2024 byl řádně 
zveřejněn na webu svazku a úředních deskách členských obcí.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje návrh schodkového rozpočtu na rok 2024 v příjmové 
části na částku 650 273 Kč, ve výdajové na částku 927 188 Kč. Schodek ve výši 276 915 bude 
hrazen z hospodaření za rok 2023. 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0   
Usnesení 5/10/2023 schváleno. 

 
6. Zpráva o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření svazku 
Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici Zápis z dílčího přezkoumání 
hospodaření svazku obcí Dolní Povltaví za rok 2023, dle kterého nebyly zjištěny žádné chyby 
a nedostatky.  
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí závěry Zápisu z dílčího přezkoumání 
hospodaření Svazku. 
 
Předsedající informoval přítomné o žádosti společnosti ICProjekty s.r.o. na změnu smlouvy. 
Iva Cucová poukázala na skutečnost, že oddělení administrativy svazku od účetnictví není pro 
svazek vhodné a proto předsedající navrhl po projednání v předsednictvu svazku 
s jednatelkou administrátora svazku paní Ivou Cucovou změnu, kdy společnost ICProjekty 
s.r.o. s účinností od 1. 1. 2024 nebude zajišťovat distribuci a kontrolu dokumentů povinně 
zveřejňovaných na úředních deskách členských obcí svazku obcí. Ostatní činnosti dle 
smlouvy s ICProjekty s.r.o. zůstávají nezměněny. Odpovědnost za distribuci a kontrolu 
dokumentů povinně zveřejňovaných na úředních deskách bude řešena na schůzce 
předsednictva s účetní svazku v lednu 2024. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o postoupení smlouvy o 
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zajištění služeb mezi svazkem obcí Dolní Povltaví a ICProjekty s. r.o., kterým se v čl. I, odst. 
3 vypouští povinnost kontroly dokumentů povinně zveřejňovaných na úředních deskách 
členských obcí. 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0   
Usnesení 6/10/2023 schváleno. 

 
7. Informace k projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví 
P. Cuc informoval přítomné, že všem členským obcím byla rozeslána projektová 
dokumentace týkající se jejich části v elektronické podobě a zároveň předal tištěnou PD. Bylo 
zahájeno projednávání na 4 stavebních úřadech, na přelomu ledna a února 2024 by mohly být 
podány žádosti o vydání územních souhlasů na realizaci. Vzhledem k informaci zveřejněné na 
fb MAS, že MAS Nad Prahou připravuje vyhlášení výzvy na podporu cestovního ruchu již 
v lednu 2024, navrhl zaslání dopisu s informací o stavu přípravy projektu ředitelce MAS Nad 
Prahou s žádostí o přehodnocení vyhlášení výzvy až na jarní měsíce roku 2024, aby svazek 
mohl prokázat větší technickou připravenost pro realizaci projektu. 
Návrh usnesení: 
Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informace k přípravě projektu Opatření na 
podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví a pověřuje předsedu svazku informováním MAS 
Nad Prahou o stavu příprav projektu. 
 
8. Různé 
Pan starosta J. Veselý se dotázal, zda svazek obdržel odpověď na dopis s výzvou k jednání 
ohledně tramvajové tratě. Dopis byl datovou schránkou odeslán 27. 11. 2023, do dnešního dne 
nebyla doručena odpověď.  
 
Další jednání Svazku se uskuteční dne 15. 2. 2024 v 9 hodin na obecním úřadě v 
Kozomíně.  
 

 
Ve Vodochodech dne 21. 12. 2023 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 03. 01. 2024  
 
Zapisovatel:  Iva Cucová  
  
 
Ověřovatelé:  Petr Kovářík  
    

 
Ondřej Prášil 

     
 
Předseda:   Ivo Kurhajec  
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